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 4 Inspraakavond Herinrichting 
30-km gebied Grote Bos
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 9 Vanaf de steiger tot de bar
10 Wandelen
11 Proef wateroverlast helemaal 

geslaagd
12 Laat de dokter maar 

schuiven
16 Horen, zien niet luisteren

Activiteitenin De Dreef

Mosselavond
Zaterdagavond 8 december 19.30 uur. 
€12,50/persoon.

Sinterklaas in de Dreef
Zondagmiddag 2 december van 13.30 
tot 16.30 uur

Mini Disco
Elke tweede vrijdag van de maand van 
19.00 tot 21.00 uur voor kinderen van 4 
t/m 6 of 7 t/m 10. Let op de flyers.

Inloopavond
Elke zaterdagavond.

Knutselen
Elke woensdagmiddag voor kinderen 
van 6 t/m 10 jaar.

Jumpstyle
Elke eerste vrijdag van de maand vanaf 
18.30 uur tot 20.30 uur.
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Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Het in februari door de gemeente Gel-
drop-Mierlo gestart project Woon- en 
Leefomgeving was succesvol uitgemond 
in de ondertekening van een buurtcon-
tract op vijf oktober j.l.. Dit buurtcon-
tract moet het motto van het project 
‘samen werken aan een betere buurt’ 
in daden omzetten.  Om de onderteke-
ning ervan voor dit deel van de Coeve-
ring luister bij te zetten werd door het 
Buurtoverleg Coevering-West op zater-
dag 13 oktober een buurtfeest georga-
niseerd. De partijen die deelnamen aan 
het Buurtoverleg Coevering-West zijn de 
drie huurdersvertegenwoordigers van 
Coevering-West met woningbouwver-
eniging Woonbedrijf, de gemeente Gel-
drop-Mierlo, de politie, welzijnsinstelling  
BWI  en wijkoverleg 2000.

Op deze zonnige zaterdag in oktober 

was het nabij Wijkcentrum De Dreef dat 
de deuren zelf ook had geopend, aan-
genaam druk. Op het hiernaastliggende 
parkeerterrein was een grote tent opge-
zet waarin een podium voor optredens 
was ingericht met daarbij zitplaatsen 
waar naar de muziek kon worden ge-
luisterd en wat gedronken kon worden. 
Verder was in de tent een informatie-
stand aanwezig waar informatie inge-
wonnen kon worden over het project 
Woon- en Leefomgeving en de onderte-
kening van het buurtcontract. 

Omdat het zonnetje zich uitgebreid liet 
zien, was het ook aangenaam vertoe-
ven in de buurt van de tent alwaar een 
kinderrommelmarkt was. Op de vele ta-
fels lag allerlei speelgoed uitgestald dat 
voor een prikkie kon worden gekocht. Er 
stond verder een snoepkraam met veel 

Het leek erop alsof het weer besteld was op zaterdag dertien oktober. Het 
was namelijk een hele zonnige najaarsdag die de schade van een tegenval-
lende zomer voor even deed vergeten. Het parkeerterrein van Winkelcentrum 
Coevering was deze dag het decor voor het buurtfeest van Coevering-West. 
De bewoners van de Reinout-, Roelant-, Ritsaert- en Clarisselaan, hadden een 
goede reden om een feestje te vieren.

Een veelbelovend begin van samen 
werken aan een betere buurt

www.wijkbladcoevering.dse.nl  November 2007
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

Elke zaterdag van 10.00 tot 14.00 uur.

lekkers. Hier ook konden de kinderen 
zich laten schminken waarna zij tevre-
den hun beschilderd gezicht aan pappa 
en mamma konden laten zien. Diezelfde 
kinderen konden de uitdaging van het 
koekhappen op de trampoline aangaan. 
Daar werd gretig gebruik van gemaakt 
want telkens zag je dezelfde gezichtjes 
in de rij staan! En telkens kreeg men een 
reepje Kapitein Koek van de locale lek-
kernijen-fabrikant Peijnenburg. 

Muzikaal werd het buurtfeest opgeluis-
terd met een optreden van Big Billy & 
de Baby’s . De band met de krachtige 
lead-vocaliste Pearl Bakermans, zong 
bekende nederlandstalige liedjes als 
‘Manuela’, ‘Een beetje verliefd’ en ‘Je 
loog tegen mij’ op geheel eigen wijze. 
Optredens van voornoemde band wer-
den afgewisseld met een optreden van 

het duo de Stoopies. Dit duo heeft deze 
maand de eerste single uitgebracht. 
Verder was er een boeiend optreden 
van de dansgroep van Marlies Donkers.  
Hierdoor kon een ieder die geïnteres-
seerd was, een goede indruk krijgen 
van de laatste dansrage Jumpstyle. 

En toen was het tijd om datgene te 
doen waarvoor het buurtfeest was 
georganiseerd:  ondertekening van 
het buurtcontract. Natuurlijk betrof dit 
een symbolisch gebeuren maar het 
onderstreepte wel dat het buurtfeest 
niet zonder reden plaatsvond. Hierna 
was de inwendige mens aan de beurt. 
Degenen die zich hadden aangemeld, 
konden genieten van een goed ver-
zorgde barbecue die op zo’n mooie 
najaarsdag perfect gepland was. Waar-
schijnlijk waren de weergoden net zoals 

veel mensen op het buurtfeest in een 
goede stemming. 

Het buurtfeest ging nog door tot on-
geveer zeven uur. Aan het eind kon 
zonder schroom geconcludeerd wor-
den dat dit feest voor de bewoners 
van Coevering-West erg geslaagd was. 
Natuurlijk is het te hopen dat de inhoud 
van het buurtcontract daadwerkelijk 
verwezenlijkt gaat worden. Dat geldt 
uiteraard ook voor een volgende edi-
tie van het buurtfeest. Immers, één 
van de veertien contractpunten van 
het buurtcontract is juist de regelma-
tige organisatie van een buurtfeest. 
En zeg eens, wie wil nu graag beschul-
digd worden van (buurt-) contract-
breuk? Nou dan!

Peter Coolen

Tijdens het interview in het wijkblad van 
augustus gaf wethouder Maasakkers aan 
dat hij tot 2010 wethouder zou blijven. 
Kort voor zijn 65-ste verjaardag zou hij dan 
kunnen gaan genieten van een welver-
diend pensioen. Maar het kan verkeren. 
Na strubbelingen in de DGG treedt 
Maasakkers per 1 november a.s. af. Als 
ex-wethouder heeft hij dan tot zijn pensi-
oen recht op wachtgeld. Dit geld moet de 
gemeente/rijk betalen, evenals het salaris 
van de wethouder die zijn plaats inneemt. 
Wat kost dat nu eigenlijk, was mijn reactie. 

Wat kost dat nu eigenlijk 
De wachtgeldregeling gaat uit van 80% 
van het wedhouderssalaris in het eerste 
jaar en daarna van 70%. Stellen we even 
dat Maasakkers nog 5 jaar van deze rege-
ling gebruik gaat maken dan komt dat op 
een bruto bedrag van 216.000 bij een 
bruto maandsalaris van 5000 euro. Het sa-
laris van een Geldrop-Mielose wethouder 
weten we natuurlijk niet precies. Daarom 
schatten we een bruto bedrag van tussen 

de 150.000 en 250.000 euro in. Dit bedrag 
mogen de burgers (u en ik) opbrengen. 

Waar staat DGG voor?
Je zou verwachten dat een partij als de 
DGG, die lastenverhoging van de burger 
wil voorkomen en de gemeente maant zo 
zuinig mogelijk te begroten, wethouder 
Maasakkers zo lang mogelijk zou laten zit-
ten. Dat is veel goedkoper dan tussentijds 
vervangen. Waarschijnlijk is de druk die 
Peter van Moorsel heeft uitgeoefend zo 
hoog geweest dat men nu met de gebak-
ken peren zit. De partij is in rep en roer: 
Maasakkers dreigt met een nieuwe partij, 
de leden morren en dreigen met opstap-
pen en van Moorsel staat nu bekend als 
een ongeduldige raadslid, die niet kon 
wachten tot hij netjes het pluche van 
Maasakkers kon overnemen. Was hij niet 
tevreden met zijn huidige baan, niet met 
het functioneren van Maasakkers? Het 
fijne zullen we nooit te weten komen. Wel 
dat DGG een paar zware maanden voor 
de boeg heeft. 

Nieuwe partijen
Intussen heeft van Moorsel zijn lidmaat-
schap van DGG opgezegd en is een eigen 
partij begonnen. Ook Maasakkers heeft 
hiermee gedreigd, maar daarvan verwacht 
ik dat het bij dreigementen blijft. In de po-
litiek weet je het maar nooit. Wat moet 
Geldrop met twee nieuwe kleine partijen? 
Niets zou je denken. Zoveel versnippering 
werkt niet. Daar wordt niemand beter van. 

Politiek
Veel mensen zien weinig in politiek. 
Ze vertrouwen de politici ook niet. Mis-
schien wel terecht laat DGG zien. Een 
wethouder halfweg inruilen, de gemeen-
schap op kosten jagen, vieze spelletjes, 
achterkamertjespolitiek. Maar het blijft 
de vraag of de burgers dat allemaal nog 
weten over twee en een half jaar, wan-
neer de volgende verkiezingen weer voor 
de deur staan. Ook dat zullen we zien.
 
Flierefluiter

Opstappen Maasakkers een dure grap



Er liggen dus 2 verschillende varianten 
voor de herinrichting van het Grote Bos 
– Dwarsstraat ter inspraak. Beide varian-
ten gaan uit van 30 km-gebieden.
De aanleiding werd gevormd door het 
sleutelwoord ‘veiligheid’. Het is de uit-
werking van het landelijke programma 
‘Duurzaam Veilig’, het regionale fietsnet-
werk en de plaatselijke nota ‘Coevering 
Zichtbaar’. Omdat 30 km/u in woon-
gebieden veiliger is voor voetgangers 
en fietsers (vaak schoolgaande en spe-
lende kinderen) heeft de gemeenteraad 
gekozen voor twee varianten van 30 
km-gebieden. Deze 30 km wordt niet 
door de politie gehandhaafd. Daarom 
worden maatregelen ingebouwd, die 
lage snelheden afdwingen. De weg 
wordt in klinkers uitgevoerd en tot 5,5 
m versmald. Daarbij worden er om de 
70 m snelheidsremmende elementen 
zoals bochten, verspringingen en lang-
gerekte plateaus in de weg gelegd.
Het grote verschil in beide varianten 
zit vooral in de aanwezigheid van fiets-
paden langs het Strabrecht-college en 
Berkenheuvel. De ene variant heeft een 
fietspad in 2 richtingen en in variant nr. 
2 moeten auto’s en fietsers dezelfde weg 
delen en blijft het voetpad waar het is.

Gorris liet zien dat we in een groen ge-
bied wonen en vooral dat we dat ook 
blijven doen. In de herinrichtingsplan-
nen heeft de gemeente veel oog voor 
bomen en planten. In beide varianten 
zijn er brede groenstroken tussen de 
weg, het fiets- en voetpad en de hui-
zen. Er mogen zelfs bomen worden 
verplaatst, wat een zeer kostbare aan-
gelegenheid is.

De gemeente hoopt dat de aanleg eind 
volgend jaar klaar is.
Daarna konden de bewoners vragen 

stellen. Er waren veel uiteenlopende 
meningen. Er waren lovende woorden 
voor de plannen en afwijzende. Iemand 
vond dat de opknapbeurt al 20 jaar eer-
der had moeten gebeuren en er waren 
ook bewoners, die het niet onder stoe-
len of banken staken dat ze de plannen 
waardeloos vonden. Verder bestond er 
bezorgdheid: over de doorstroming, de 
bereikbaarheid, parkeermogelijkheden, 
vooral bij bijeenkomsten van het Stra-
brecht-ollege en bezorgdheid over de 
agressie die de 30 km-zone zou oproe-
pen. Die bezorgdheid werd vaak luid en 
duidelijk geuit. Soms liepen de gemoe-
deren hoog op. Er was zelfs iemand, die 
e Raad van State dreigde.
Er werd ook heel inhoudelijk op de plan-
nen ingegaan en werd er opbouwende 
kritiek geuit. Daarbij werd het geluid 
dat klinkers maakt aan de orde gesteld, 
de hoogte van de drempels, het effect 
van de fietspaden en voetpaden op de 
veiligheid en het uiterst merkwaardige 
laatste stukje Dwarsstraat, waar men de 
laatste 100 m voor het stoplicht plotse-
ling 50 km/u mag rijden.
De vragen en discussie gingen alle 
kanten op.Er werd ook gesproken over 

ongevalstatistieken en de waarde daar-
van. Er was iemand, die erg boos wilde 
weten waarom er geen varianten met 
50 km/u bij waren. Iemand deed de 
suggestie om het fietspad op het terrein 
van het Strabrecht-college te leggen 
om ruimte te besparen. Er was tot slot 
ook iemand die vond dat de kosten niet 
eerlijk zijn verdeeld. De gewone burger 
moet betalen voor diegene die te hard 
rijdt. Hij betoogde dat het in Duitsland 
anders is geregeld. Daar zijn de 30 km-
zones kaal ingevoerd en wie te hard 
rijdt krijgt een bon. Daar betalen de 
hardrijders.

Wethouder Visser, Patrick Verbunt en 
Niek Gorris luisterden en reageerden. 
De keuzes en de randvoorwaarden 
werden uitgelegd. En participatie van 
de bewoners was er: ruim 100 zeer be-
trokken bewoners, alleen daarom al een 
geslaagde avond.

Als bewoner van de Bosrand heb ik de 
presentatie met gemengde gevoelens 
bijgewoond. Enerzijds luid applaudis-
serend voor de uitvoering van deze her-
inrichting, met oog voor de buurt. Voor 
het Grote Bos een prachtige opfrisser. 
Maar anderzijds ook met een soort krie-
belend gevoel. Dit waren de plannen 
waar het wijkoverleg voor de Coevering 
direct voor had getekend. 

Redactioneel: Uit onderzoek blijkt dat 
niet meer dan 15% van de voetgangers 
een botsing overleeft met een auto, 
die 64 km/u rijdt. Die snelheid is geen 
uitzondering op een weg waar 50 mag 
worden gereden. Aan de andere kan 
overleeft 95% de botsing bij 32.km/u.

Rob Friedhoff
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Inspraakavond Herinrichting Grote Bos
Het begon met een uitglijer. De gemeente bleek per abuis verkeerde versies 
van de plannen ter inzage te hebben gelegd. Daar kwam Patrick Verbunt, de 
ambtenaar die het slechte nieuws moest brengen, rond voor uit. Hij voegde 
daaraan toe dat dit niet had mogen gebeuren en bood de zaal zijn veront-
schuldigingen aan. Desondanks was dit s koren op de molen van sommigen. 
De emoties vlamden hoog op:‘schande’, ‘niet te geloven’ en ‘incompetent’ vlo-
gen door de zaal van het Strabrecht-College. Dat was wel het laatste dat ik had 
verwacht in het Grote Bos.

Nadat wethouder Wim Visser was ingesprongen en ook zijn excuses had aan-
geboden én daarbij had beloofd dat de varianten opnieuw zouden worden 
gepubliceerd met verlenging van de inspraakprocedure keerde de rust weer 
enigszins terug. Verbunt kon het woord weer voeren. Hij vertelde over de ach-
tergronden en de verkeerstechnische zaken. Aansluitend liet Niek Gorris zien 
wat de bijhorende plannen voor het Openbaar Groen zijn.
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIGWie maakt de 
mooiste herfstfoto?
De herfst is weer in aantocht. 
Dat geeft mooie plaatjes. En die 
willen wij graag van u ontvangen. 
Daarom de Wijkblad-foto-competitie. 
Iedere inwoner uit de Coevering 
mag maximaal 2 digitale foto’s 
insturen. De foto moet gemaakt 
zijn in de wijk of in de nabije 
omgeving. Het thema is herfst. 
Wie maakt de mooiste herfstfoto? U 
mag uw digitale foto’s tot 3 december 
insturen per mail. De foto moet ook 
tussen 20 september en 3 december 
zijn gemaakt. U mag dus geen foto 
van vorig jaar insturen.

Insturen
U kunt uw foto’s (2 max.) mailen naar 
redactie@wijkbladcoevering.dse.nl. 
U hoeft uw foto’s niet te verkleinen. 
Begin december zal een jury een 
top-3 kiezen. In het wijkblad van 
december kunt u de uitslag lezen. 
U hebt zodoende tijd genoeg om 
een mooie herfstfoto te maken. 
Natuurlijk worden alle foto’s op onze 
website 
www.wijkbladcoevering.dse.nl
geplaatst.

Uitnodiging
Wij willen u graag uitnodigen voor drie evenementen in 
‘t gebouw Oranjeplein voor de maand December.

Op 8 december willen we onze laatste vlooienmarkt/
bazaar houden vanaf 11:00 - 15:00 uur ( ten gunste 
van het voedingsproject voor de kinderen in Afrika, 
deels voor het kinderproject 2008 voor onze kinderen 
van de gemeente en voor het educatieve project voor 
komende jaar). Ook is deze dag de inzamelingsdag voor 
de schoenendoosactie voor kinderen van 4 t/m 13 jaar 
in het gebouw Oranjeplein, Geldrop. 

Op 24 december organiseren we een kerstnachtviering 
voor iedereen, ook speciaal voor de alleenstaanden, de 
Poolse gemeenschap en eenzame mensen. We willen 
een kerstdiner met wat Poolse delicatessen serveren. Dit 
wordt gehouden van 17:00- 19:30 uur in het gebouw 
Oranjeplein, Geldrop.

Op 25 december zullen we een familiekerstviering heb-
ben voor leden en hun familie. Maar iedereen is van 
harte welkom van 11:30- 14:30 uur(verschillende hapjes 
aanwezig) in het gebouw Oranjeplein, Geldrop.

GEG Sanctuary kerk
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Geen kik geven

Een Nederlandse man is met zijn zoontje 
op een stuntdemonstratie. Een van de 
piloten biedt hen een vluchtje aan voor 
100 gulden de man. “100 gulden? Nou ik 
had graag mijn zoon dat plezier gedaan, 
maar 100 gulden?” De piloot neemt het 
tweetal schattend op en komt met een 
plan. “Jullie mogen gratis mee, maar dan 
mag je geen enkel geluidje maken. Als je 
dat lukt oké, zo niet dan betaal je me die 
100 gulden de man.” De Nederlandse 
vader denkt even na en besluit dan: 
“Gratis kan ik niet laten lopen.”

Eenmaal opgestegen maakt de piloot 
loopings, salto’s en nog veel meer stunts. 
De Nederlander en zijn zoontje geven 
geen kik. Na de gekste stunts uitgehaald 
te hebben geeft de piloot op. Als ze weer 
op de grond staan feliciteert hij de Ne-
derlander. Deze neemt de felicitatie laco-
niek op en antwoordt: “Ach het viel wel 
mee hoor, het moeilijkste moment vond 
ik toen mijn zoontje naar beneden viel.”

De noodrem
Twee Hollanders en een Belg zitten 
samen in dezelfde treincoupé. Die Hol-
landers willen die Belg wel eens in de 
maling nemen en één van hen staat 
op en begint net te doen alsof hij aan 
de noodrem trekt. Hij doet net alsof hij 
flink wat kracht zet, draait zich om naar 
zijn maat en zegt:”Geen beweging in te 
krijgen hoor.”

Zegt die maat: “Nou, ga maar eens opzij 
en laat mij het eens proberen.” Die slaat 
beide handen erom heen en doet net 
alsof hij er met zijn volle gewicht gaat 
aanhangen. Hij draait zich om en zegt. 
“Je hebt gelijk, er is inderdaad geen be-
weging in te krijgen.” en hij gaat weer 
naast zijn vriend zitten.

De Belg zegt:”Zal ik het eens proberen?” 
Waarop de Hollanders zeggen: “Ga je 
gang.” Hij staat op en geeft een keiharde 
ruk aan de noodrem. Natuurlijk staat 

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek
KidsKraam 
Eigenwijze meidenpraat op erg jonge 
leeftijd zouden alle ouders moeten 
opschrijven, opdat ze later in de 
pubertijd kunnen zien, dat ze het toen al 
in zich hadden. Net zoals onze Beppie. 
Ook wij bleven het niet gespaard.

Beppie is een jaartje of 5 oud, toen haar 
net iets oudere broer Bob nu echt iets 
op school mag  gaan doen. Bob mag 
naar groep 3 en gaat leren lezen en 
rekenen. Beppie moet nog een jaartje 
wachten, maar helemaal lekker zit het 
haar duidelijk niet. 
Bob komt de eerste dag uit school en 
zit razend enthousiast te vertellen, dat 
hij al een woord kan schrijven en dat 
het morgen nog spannender wordt. Er 
komt dan namelijk een woordje bij en… 
hij gaat echt rekenen.
Bob zit met glanzende oogjes zijn 
verhaal te doen en wordt zelfs voor 
een keer niet door Beppie in de rede 
gevallen.

Tot het moment dat Bob over het 
rekenen begint, dan komt de echte 
meid om de hoek. Als zij later (volgend 
schooljaar ) naar groep 3 gaat, dan 
hoeft zij niet mee te doen met rekenen. 
Natuurlijk komt dan de vraag waarom 
niet. “Nou, dat ken ik allang”, is haar 
snibbige antwoord. Haar volgende 
redenering is dat rekenen namelijk zo 
makkelijk is, dat zij het niet meer hoeft 
te leren. Dus Bob vraagt haar meteen 
hoeveel 1 en 1 is. Die weet ze warempel 
te beantwoorden.

Oproep van 
Zwarte Piet !
De vrijwilligers van de Dreef hebben 
een brief gekregen van Zwarte Piet 
Hij schrijft dat Sinterklaas dit jaar weer 
naar De Dreef komt. Hij schrijft ook dat 
alle kinderen die jonger zijn dan 9 jaar 
weer bij hem mogen komen dan in De 
Dreef. Hij heeft er een kleurplaat bij 
gestuurd. Jullie ouders kunnen die op-
halen bij De Dreef, dan kan jij hem mooi 
kleuren en weer in laten leveren voor de 
sinterklaasmiddag van 2 december .

Wij hopen dan samen met jullie te mo-
gen genieten van Sinterklaas en zijn 
Zwarte Pieten. Als je de kleurplaat in-
levert, krijg je een entreebewijs meteen 
mee voor die middag.
Zet dus alvast op je agenda: zondag-
middag 2 december van 13.30 tot 
16.30 uur Sinterklaas in De Dreef.
Stuur daarna je ouders naar De Dreef, 
maar als je op de basisschool hier in de 
Coevering zit, dan krijg je de kleurplaat 
via school.

O ja, Zwarte Piet vroeg ook nog in zijn 
brief, of ik aan alle kinderen de groeten 
wilde doen.

hierop de trein meteen stil en even later 
komt de conducteur met een boos ge-
zicht de coupé binnen en vraagt:”Welke 
uilskuiken heeft er hier aan de noodrem 
getrokken?” Waarop de Belg vol trots ant-
woordt: “IK, en met één hand!” 
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Jumpstyle is not a 
crime
We blijven gewoon jumpen in de Dreef. 
Jullie weten vast al allemaal dat jumpen 
hot is in heel Nederland, dus ook hier in 
de Coevering. Tijdens de jumpavonden 
is dat ook duidelijk te zien. Het jumpni-
veau stijgt!
Met bezwete hoofden en rondzwaaien-
de armen blijft het een genot voor het 
oog, wanneer alle kids met een gelijk 
enthousiasme als door een bij gestoken 
precies op hetzelfde moment starten 
met de meest mooie jumpfiguren.

Laat dit een uitnodiging zijn voor de-
gene, die onze jumpavonden nog niet 
bezocht hebben. We jumpen elke eerste 
vrijdag van de maand en dat wordt dus 
voor de maand december op de 7e, als 
een soort after-sint-jump. De entree blijft 
€ 1,- en we jumpen van 18.30 tot 20.30 
uur. We hopen jullie weer allemaal te 
zien!

Tot jumps,
Marlies

jeugd rubriek

Helaas, jammer, pech
Onze mini-disco van 14 december gaat 
helaas niet door !

Maar…………………dat heeft een re-
den.
Zoals jullie elk jaar van ons gewend zijn, 
hebben wij ook dit jaar weer een dave-
rende  KERSTDISCO.

Dus in plaats van de mini-disco gaan we 
een weekje later de kerstdisco houden. 
Deze kerstdisco is in de grote zaal, kom 
op je kerstbest en zoals met alle speciale 
thema-disco’s hoef je die avond geen 
pasje.
De entree blijft wel nog gewoon €1,- en 
de tijden zijn als altijd van 19.00 uur tot 
21.00 uur
Noteren dus, alle kinderen van de basis-
school vanaf groep 5 worden uitgeno-
digd om mee te komen disco-en op 21 
december 2007 om 19.00 uur

Swing it out
Marlies

Dus haar bewering, dat rekenen zo 
makkelijk was, klopte dus. Bob was 
het er nog helemaal niet mee eens, 
want anders hoefde je dat niet te 
leren. Gelijk kreeg hij de ene na de 
andere opmerking van Beppie over zich 
heen; rekenen was zo logisch, je moest 
gewoon nadenken, waarom hij daar 
zo over deed. Dat hele rekenen was 
gewoon logica volgens haar.

Bob was inmiddels behoorlijk uit zijn 
hum en vroeg op een gegeven moment 
aan haar om het dan maar eens te 
bewijzen. Vaderlief en ik hadden met 
pretoogjes de hele discussie van onze 
jongste gevolgd zonder er tussen te 
komen, maar nu dreigde er toch een 
heuse ruzie. Maar tijdens de onderlinge 
blik van verstandhouding tussen 
de ouders plaatste ons eigenwijze 
madammeke haar oplossing. Ze keek 
Bob recht aan, met rechte schoudertjes 
ging ze wel even bewijzen, dat ze allang 
rekenen kon zolang je maar logisch 
dacht. “Het is heel simpel, vijf plus vijf is 
tien dus ……..tien en tien is vijf.”

Ons rekenwonder werd gelijk afgestraft 
om der eigenwijze houding door broer 
Bob en helaas ook door der ouders die 
helemaal in een niet rekenkundige breuk 
lagen. De lucht was meteen weer helder 
en het onzekere “toch papa?” maakte 
haar weer helemaal ons Beppie van 5 
jaar, die over een jaartje leert wat haar 
broers nu al allemaal weten : Rekenen 
heeft inderdaad logica, maar toch een 
andere logica dan die van Beppie.

Een moederke

Nationaal 
Schoolontbijt 
Samen lekkere broodjes ontbijten is 
goud !

Regenboog
De leerlingen van basisschool de Regen-
boog hebben donderdag 1 november 
genoten van het Nationaal Schoolont-
bijt. De 164 leerlingen en 12 leerkrach-
ten deden zich te goed aan de lekkere 
verse broodjes.

Op de Regenboog hebben we geen 

blik bekende Nederlanders of Geldrop-
penaren opengetrokken om het ontbijt 
luister bij te zetten, maar konden we 
vooruit met onze eigen kanjers, zoals 
onze conciërge Sjan onze onvolprezen 
hulpouders en juf Femke. Juf Femke 
had zich voor deze gelegenheid ge-
huld in een gezond en verantwoord 
boterhammenpak.Het ontbijt is heel 
feestelijk en vrolijk verlopen; we hopen 
het jaarlijks te kunnen herhalen.

De Regenboog deed mee aan het 
Nationaal Schoolontbijt, omdat goed 
ontbijten belangrijk is voor de leerlin-
gen. Het Nationaal Schoolontbijt wil 
het belang en het plezier van een goed 
ontbijt onder de aandacht brengen van 
leerlingen, hun ouders en leerkrachten. 
Het wil bijdragen aan meer kennis 
over goede, gezonde voeding, brood 
en bakkerijproducten in het bijzonder. 
Een goed ontbijt draagt bij aan de leer-
prestaties. Kinderen die goed ontbijten 
behouden hun concentratie en nemen 
nieuwe lesstof beter op.

Het Nationaal Schoolontbijt wordt geor-
ganiseerd door Stichting Bakkerij Imago 
(SBI) en het Voorlichtingsbureau Brood. 
Een groot aantal partners leverde de 
producten voor een volledig ontbijt, 
waarbij de bakker zorgde voor vers 
brood en broodjes. 

‘t Anker
Op donderdag 1 november j.l. heeft 
basisschool ’t Anker deelgenomen aan 
het Nationaal Schoolontbijt. Om 8.30 
uur. stonden in alle groepen de tafels 
gezellig gedekt.

Natuurlijk met gezonde dingen, zoals 
30+-smeerkaas, fruitstroop, hagelslag 
en een hardgekookt scharreleitje.  In 
alle groepen is ook in de lessen aan-
dacht besteed aan gezond eten. Samen 
ontbijten = GOUD. Dit is het Thema van 
het Nationaal Schoolontbijt.

GOUD in de zin van ‘geweldig, gezellig 
en positief’. Daarnaast geeft het aan, 
dat een goed ontbijt ook de energie 
geeft, waarmee kinderen geestelijk en 
lichamelijk kunnen presteren. De school 
betaalt het symbolische bedrag van 25 
eurocent per ontbijt. Dit bedrag zal vol-
ledig worden geschonken aan de Johan 
Cruyff-Foundation.
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jeugd rubriek
Beeldende Kunstpro-
ject op Basisschool ’t 
Anker.
Op 5 en 6 november werd in elke groep 
een les verzorgd door een kunstdocent.
Er werden verschillende technieken ge-
bruikt in de diverse groepen.
De kinderen van groep 1 en 2 schilde-
ren met als thema: Mondriaan.
De groepen 3 en 4 hebben het 
thema Landschapschilderen en 
werken met krijt lijm en glitters. 
In de groepen 5 en 6 staat het 
thema Impressionisme cen-
traal en de techniek: Monotype.
Het thema: de Italiaanse kunstenaar 
Giacometti wordt door de kinderen van 
groep 7 en 8 vorm gegeven met boet-
seerwas en modelleerwas.
Dit project is in samenwerking met Cul-
tuurContact Helmond uitgevoerd.
In de week van 12 november wordt het 
project afgesloten met een tentoonstel-
ling van de gemaakte werkstukken in de 
hal van de school.
 

Start nieuwe 
knutselclub
Op woensdagmiddag 12 september 
j.l zijn we van start gegaan met een 
knutselclub. Deze club is voor kinderen 
in de leeftijd van 6 tot 10 jaar. Knutsel-
moeder Angela komt ons versterken op 
de woensdagmiddag.

Uit de vele reacties bleek, dat ook jon-
gere kinderen graag knutselen.Daarom 
gaan we starten op 19 december met 
een knutselclub voor kinderen van 4 t/m 
6 jaar. We gaan vanaf die datum om en 
om knutselen. De ene week knutselen 
met de kinderen die 4 tot 6 jaar oud 
zijn met Angela, de andere week met 
kinderen, die 7 t/m 10 jaar oud zijn met 
mij (Lies).

Wij worden geholpen elke week door 
Fia. Houd de aanplak-flyers in de gaten, 
voor wie en op welke datum er knutse-
len is.

Tot dan,
Lies

Merijn van Wanroij, 
17 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

New York

Bij het behalen van mijn Havo diploma, 
kreeg ik van mijn oom een groot ca-
deau. Ik mocht namelijk mee naar New 
York voor een paar dagen! En vorige 
week was het dan eindelijk zover. Na 
wat voorbereidingen vertrokken we 
om 5 uur ‘s ochtends naar Schiphol. 

We kwamen zonder problemen door 
de douane en al snel zaten we in de 
lucht met 850km/uur films te kijken 
en campingvoedsel te eten. Toen we 
weer op het vliegveld in New York 
aankwamen, leek het ons leuk om 
met de metro te gaan. We hadden im-
mers alleen handbagage, dus zaten 
niet opgescheept met grote koffers. 

Rond half twee kwamen we aan bij Hil-
ton Hotel op Times Square, na even zoe-
ken in de drukke straten. Het weer zat 
helaas wel een klein beetje tegen, af en 
toe wat regen, maar meestal wel droog. 
’s Avonds zijn we nog naar een film ge-
weest in een gigantische bioscoop op 
Times square (ongeveer 4 keer zo groot 
als de Pathé in Eindhoven) Om 11 uur 
gingen we slapen en kwam ik erachter, 
dat ik ongeveer 23 uur op was (vanwe-
ge het tijdsverschil en de reisduur erbij).
 De volgende dag hebben we het 
meeste gedaan. Eerst vroeg op en naar 
het Vrijheidsbeeld. We hoefden niet 
lang te wachten, want we mochten 

nog net met de boot mee, die zojuist 
vertrok. Ondanks de regen hebben 
we toch aardig wat foto’s gemaakt.

Ik had het Vrijheidsbeeld wel een 
stuk groter ingeschat! Toen we terug 
gingen, begon het op te klaren en 
konden we mooie foto’s maken van de 
skyline van Manhattan. We zijn meteen 
naar de Empire State Building gegaan 
en konden er ook zonder al te lange 
wachtrijen naar boven. Ook hebben we 
ondertussen nog wat winkels bezocht. 
Grote warenhuizen, speelgoedwinkels, 
m&m’s winkel, mtv- winkel en kleding-
zaken. Grappig was dat het de hele 
dag door heel druk is in de straten met 
toeterende taxi´s, vrachtwagens, auto’s 
en politie. Meestal werd er getoeterd 
zonder duidelijke reden. 

Zondagochtend zijn we naar het 
Central Park gewandeld en daar ons 
zoveelste Starbucks ontbijt genut-
tigd. Het park is inderdaad zo groot 
als men zegt, er is zelfs een zoge-
naamde rondweg met speciale stroken 
op de weg getekend voor fietsers, 
paarden, renners en voetgangers. 

Vervolgens hebben we onze spullen 
weer gepakt om op tijd op het vliegveld 
te zijn. Helaas mocht mijn gel die wel 
naar Amerika mocht niet mee terug 
naar Nederland. De terugreis ging snel-
ler alleen was het wel de bedoeling dat 
je kon slapen, wat mij niet echt lukte. 
Het vliegtuig ging nu 1050km/uur.
 Kortom het waren fantastische dagen. 
New York is zeker aan te raden, maar je 
moet wel tegen de drukte kunnen. Bij 
deze wil ik nogmaals Ronald bedanken 
voor de vier super gave dagen!
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88��������
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Voor foto’s van 
evenementen en 

aktiviteiten: kijk op 
onze website

www.geldrop-foto.nl

Tien jaar Dreef-ervaring, waarvan een 
gedeelte in het bestuur. Een echte 
duizendpoot: met de jeugd, het coun-
trydansen, carnaval, paashaas, bardien-
sten, organiseren, regelen, versieren; 
wat eigenlijk niet. Ze staat net zo gemak-
kelijk op een steiger slingers te hangen 
dan aan de bar. Multifunctioneel inzet-
baar kun je het in managementtermen 
noemen.

Dan heb je het over Loes de Vries. Ze 
kwam met het countrydansen tien jaar 
geleden De Dreef binnen. Daar leerde 
ze De Dreef kennen, waarderen, de 
mensen kennen. En ze is nog steeds en-
thousiast. Net zoals de andere bestuurs-
leden spreekt ze over de gezelligheid 
binnen de club, het samen de schouders 
eronder zetten. Veel klaar krijgen binnen 
een klein budget. Het is duidelijk: een 
bestuur van gelijkgezinden. Beter kun je 
het toch niet hebben.

Loes heeft in het bestuur van De Dreef 

de jeugd als afdeling. Ze kwam met de 
jeugd in aanraking via Linda Spanjers. 
Omdat ze zelf een puber van 15 heeft, 
weet ze goed wat er zo onder de jeugd 
leeft. Het binnenhalen van de wat 
oudere jeugd (15-18) is moeilijk. Het 
afgelopen jaar is tweemaal een disco 
geprobeerd. Maar beide keren was er 
in het centrum ook van alles te doen. 
Daardoor viel de opkomst een beetje 
tegen. Nu probeert De Dreef ook van de 
jongeren te horen waar hun interesses 
liggen. De jongeren van de Coevering 
mogen dit best als een oproep zien. Laat 
je wensen horen aan De Dreef en denk 
mee.

Van alle activiteiten spreek de country 
haar nog steeds het meeste aan. De 
gezelligheid, de leuke muziek. Zelf heeft 
ze de laatste jaren wat minder op de 
vloer gestaan. Op de dinsdagavond had 
ze vaak bardienst. Daardoor kwam het 
er niet van om mee te oefenen. En dan 
kun je al snel niet meer meedoen. Maar 

ze is onlangs lid geworden van 
een demo-groep. En nu moet 
ze weer meer oefenen. 

De Dreef kost veel tijd. Het is 
soms wel eens oppassen dat 
het niet te veel tijd kost. Loes 
heeft ook nog een dochter 
thuis, die aandacht nodig 
heeft. Wel is het handig dat 
haar man ook erg actief is bij 
De Dreef. Het is tenslotte gezel-
liger met z’ n tweetjes op pad 
te zijn. 

Met deze duizendpoot heb-
ben we bijna het hele be-
stuur in het Wijkblad gehad. 
Nog niet helemaal, maar daar-
over meer in het volgende 
wijkblad.

Rob Biesters

Vanaf de steiger tot de bar
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Wandelen
De meeste onder ons weten dat als 
je een hond(je) hebt dat het dier ook 
uitgelaten zal moeten worden. Een 
gevolg waar je voor kiest als je zo’ n 
dier aanschaft. Tegenwoordig is dat 
helemaal niet verkeerd, want dat ziet 
onze regering graag, dat de bevolking 
gezond leeft. Een hond bevordert het 
alleen maar en de hondenbelasting 
spekt ook nog eens de schatkist.

Maar dit buiten beschouwing gelaten.
Het plezier dat je beleeft om op een 
mooie dag met je hond te gaan 
wandelen over ‘onze’ heide is alleen 
al de moeite waard. Je komt andere 
hondenbezitters tegen die hetzelfde 
idee als jij hadden om te gaan genieten 
van een mooie herfstdag. Een praatje 
hier en daar bevordert ook nog eens 
de sociale contacten. De honden doen 
hetzelfde onderling op hun manier.

Onvermoed loop je dan ook mensen 
voorbij die met hun kinderen aan het 
wandelen zijn. Dat deed ik ook op 
een mooie herfstdag met Bertje. Een 
moeder met een peuter van een jaar of 
drie en een kindje in de wandelwagen. 
Niets aan de hand, totdat de peuter, 
die achter zijn moeder liep ineens 
naar Bertje begon te schoppen! Wat 
heeft het hondje misdaan om zoiets 
te moeten meemaken?! Niets! Bertje 
heeft nog nooit een dier of mens naar 
het leven gestaan en zal het ook nooit 
doen. Hij is gek met kinderen en speelt 
graag met ze. Als de kinderen te ruw 
worden loopt hij nog liever weg dan 
ze iets aan te doen. Maar schoppen 
zonder reden heeft hij zeker niet 
verdiend.

U snapt zeker wel dat ik laaiend werd. 
Dit is DE manier om een aardig hondje 
vals te maken. Nu vindt hij iedereen 

nog aardig, maar als kinderen hem 
beginnen 
te mishandelen door te schoppen of 
erger, verliest hij zijn vertrouwen in 
mensen en gaat hij bijten. Dat wil ik 
niet in de eerste plaats en ik vind het 
niet leuk dat hij kinderen gaat bijten 
door wat hij heeft meegemaakt. Nu 
vinden kinderen Bertje een leuk lief 
hondje dat lijkt op een levend pluchen 
beestje, maar dan wordt het een 
vals kreng waar je uit de buurt moet 
blijven.

Ouders die toestaan dat hun kind een 
dier schoppen, moeten ook eens aan 
de gevolgen denken voor het dier 
en de eigenaar. Ik mag het kind, dat 
zoiets doet, niet een tik geven, omdat 
het kinderzieltje dan beschadigd raakt; 
leer het kind dan dat een dier ook 
gevoel heeft en dat je niet ongestraft 
ermee mag doen wat je wil. Het dier 
zal het kind op zijn manier straffen en 
dan is het dier de schuldige, omdat 
het bijt.

Dan maakt het niet uit of het een grote 
of een klein hondje is: het beest bijt 
en dat is reden genoeg om hem af te 
maken. Een dier zal zonder reden geen 
kwaad doen en als hij het doet is het 
met reden; de boosdoener corrigeren 
of als het dier zijn vertrouwen 
is verloren in de mensen: voor 
zelfverdediging. Het is de mens, die een 
dier vals maakt en ermee weg komt. 
Ouders: leer de kinderen met dieren 
omgaan en vertel ze dat een dier zich 
verdedigt als je ze teveel pest of zonder 
reden iets aandoet. 
Andere hondenbezitters en ik willen 
ook graag zonder zorgen kunnen 
wandelen met hun dier.

Irma

Voor ruim 36.000 
foto’s over en van 
de coevering kijk 
op www.geldrop-

foto.nl
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ven: het is een nat gebied. De grond 
bestaat uit een aantal lagen veen en 
leem, waardoor het water soms niet 
goed weg kan. Het probleem had 
mee kunnen vallen als de grond in 
het laaggelegen gedeelte van de wijk 
eerst opgehoogd was geworden. Dat 
is vanwege financiële redenen niet 
gebeurd. En de bouwers stonden bij 
de aanleg van de wijk regelmatig tot 
de knieën in de blubber.

Voor de bewoners betekent dit al 
ruim 35 wateroverlast rond het huis. 
Dit uit zich door een hoge waterstand 
in de kruipruimte, hoge vochtigheids-
graad in huis, hoge stookkosten en 
schimmelvorming. In sommige gara-
ges staat een gedeelte van het jaar 
water op de vloer. In een dergelijke 
vochtige garage kan geen gereed-
schap worden bewaard. Alles roest 
waar je bijstaat. 

Na jaren van klachten heeft Woon-
bedrijf enkele jaren geleden besloten 
om de woningen in de Reinout-, Cla-
risse- en Roelantlaan te renoveren. 
Hierdoor zijn de vochtproblemen aan 
die kant van Coevering West goed 
aangepakt. Bewoners hebben weinig 
last meer van vochtigheid en ook de 
stookkosten zijn flink gedaald. 

Aan de andere kant van Coevering 
West is de gemeente vorig jaar ge-
start met een proef. Die was volgens 
de medewerkers van Arcadis hele-
maal niet nodig. Ze hadden zoveel 
ervaring met dit soort systemen dat 
al voorspeld was dat de problemen 
opgelost zouden zijn. En na één jaar 
is het duidelijk dat Arcadis helemaal 
gelijk heeft gekregen. 

Vooraf en gedurende de proef is op 
verschillende plaatsen regelmatig de 
grondwaterstand gemeten. Hieruit 
blijkt dat de grondwaterstand zonder 
maatregelen behoorlijk kan variëren. 
In natte tijden staat de grondwa-
terstand ruim 60 cm hoger dan in 
droge tijden. Tijdens de proef bleef de 
grondwaterstand vrij constant op een 
waarde van 17,80 NAP. Een prima 
resultaat waardoor er nauwelijks nog 
vochtoverlast is. 

De proef is geslaagd. Nu ligt de bal bij 
de gemeente. 

Rob Biesters  

Het is vrij simpel. Graaf een geperfo-
reerde buis evenwijdig aan de voor- 
en achtergevel op de gewenste hoog-
te. Maak een punt waar deze buizen 
bij elkaar komen, monteer daar een 
pomp met vlotter. Binnen een paar 
dagen is de wateroverlast rond je wo-
ning voorbij. Voorgoed. 

Zo simpel was de proef die vorig jaar 
september startte bij een woning aan 
de Waleweinlaan. Die proef mag in-
tussen een succes genoemd worden. 
Nog niet officieel. Het rapport van 

Arcadis over deze proef moet eerst in 
het College van B&W besproken wor-
den. Daarna volgt de raad. Maar voor 
de bewoners die betrokken zijn bij 
deze proef is het duidelijk. “Helemaal 
geslaagd”. 

Ruim 35 jaar geleden bouwde de ge-
meente een nieuwe wijk, Coevering 
West, op een plaats die aan de oost-
zijde van de Dommel gelegen was. 
Geen plaats waar je direct aan be-
bouwing zou denken. Op deze plaats 
komt kwelwater van de Peel naar bo-

Proef wateroverlast helemaal geslaagd



Sinds kort hebben we een dokter in 
ruste in onze wijk wonen. Maar dat 
“in ruste” mag u gerust weglaten. 
Leo Schutter is een bezige bij. En zijn 
vrouw Marga verzekerde me, dat dat 
niet snel zal veranderen. Leo is intus-
sen in de vut maar is nog steeds druk 
bezig als vervanger bij verschillende 
doktersposten, reizen met de OAD, 
bij het IVN en sinds kort bij een Me-
disch keurings- en adviesbureau. Dat 
vraagt om een interview.

Leo kennen we al wat langer. Toen het 
duidelijk was dat hij in het nieuwe plan 
St. Cyr kwam wonen, vroeg zijn zoon of 
we ook een wijkblad bij zijn vader (aan 
de andere kant van Geldrop) konden 
bezorgen. Dat kon. En zo ontstond het 
eerste contact. Leo vertelde toen al dat 
hij een medisch keurings- en adviesbu-
reau aan huis wilde gaan beginnen. 
Maar eerst moest de verhuizing achter 
de rug zijn. 

Nu bijna één jaar na de verhuizing 
zijn we een kijkje gaan nemen in zijn 
medisch keurings en adviesbureau. In 
het adviesgedeelte van de praktijk geeft 
Leo advies aan lokale en provinciale 
overheden op het gebied van complexe 
zorgvraagstukken. Ook wordt hij door 
rechtbanken om advies gevraagd bij 
medische vraagstukken. Het keurings-
gedeelte is ook voor u mogelijk interes-
sant. Voor een zeer acceptabele prijs 
keurt Leo u voor een nieuw rijbewijs. 
Dat kan op afspraak en op tijden, die 
Leo en u uitkomen.

Reizen
Als het medisch keurings- en advies-
bureau een beetje gaat lopen, zal Leo 
het waarnemen bij de doktersposten in 
de regio verder afbouwen. Want naast 
het dokteren heeft Leo nog een andere 
grote hobby. Hij reist graag. En dat niet 
alleen samen met zijn vrouw. Maar ook 

graag als reisleider voor de OAD met 
een grote groep mensen. Hij is intussen 
al op de mooiste plekjes geweest. Zeker 
omdat het gaat om kunst- en cultuurrei-
zen. Zo heeft hij Nelson Mandela ont-
moet in Jeruzalem en de Sixtijnse kapel 
al een aantal malen bewonderd. 

Hoe komt een dokter er nu bij om 
reisleider bij OAD te worden? Tijdens 
een groepsvakantie werd Leo door de 
reisleider uitgedaagd om cursussen 
te gaan doen. Dat liet Leo zich geen 
twee keer zeggen. Al snel had hij alle 
papieren binnen en kon hij bij de 
OAD aan de slag. En hoe combineer 
je zoiets met een dokterspraktijk? Dat 
gaat niet, maar Leo had net afscheid 
genomen van zijn praktijk op het plat-
teland van West-Brabant. Daar draaide 
hij weken van 80-90 uur. De zorg ging 
dag en nacht door, ook in het week-
end. Hij deed bevallingen, spreekuren, 
visites, noem het maar op. In die tijd 
bestond er nog geen dokterspost met 
verschillende artsen. Nee, Leo stond 
overal alleen voor. Dat werd op een 
gegeven moment wat te veel van het 
goede. Daarom besloot hij om het iets 
rustiger aan te gaan doen als reisleider 
en vervanger.
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Laat de dokter maar schuiven
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Politiek door 
de ogen van 

de burger

DEMOCRATISCHE GROEPERING GELDROP

Vragen? Mail naar info@dgg-geldrop-mierlo.nl 

www.dgg-geldrop-mierlo.nl 
Praat mee! Wordt lid van het DGG burgerpanel  

of bezoek één van de DGG thema-avonden 
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Eindelijk zijn ze er dan: de koeien op de 
heide! Nou ja, koeien: op het moment 
dat ik dit schrijf betreft het slechts één 
armzalige koe en een jonge stier. (In 
mijn vriendenkring neemt het aantal 
gerijpte dames met een jonge stier 
overigens toe, geheel tot genoegen 
van beide partijen). Zoals zo vaak in het 
echte leven neemt ook hier de vrouw 
het voortouw en drentelt het heerschap 
volgzaam achter haar aan. 
Waren ze als trio gestart, al na enkele 
dagen werden de beesten met woeste 
kracht uiteen gedreven door een 
selfmade cowboy die vermoedelijk nog 
niet genoeg westerns gezien had om de 
fijne kneepjes van het vak te beheersen.  
Aldus getuigde Y uit het Grote Woeste 
Bos, die met hond Springer de rodeo 
aanschouwd had. 

“Het leek wel het Wilde Westen,” aldus Y. 
“Ik had medelijden met het arme beest.”  
Nu zou ik me niet op één bron durven 
baseren dus deed ik verder onderzoek. 
Wijkgenoot X kwam met hetzelfde 
verhaal op de proppen en haar hond 
Keffer blafte instemmend. Twee 
gehoorden mag dan niet voldoende 
zijn voor een promotie, in dit geval 
beschouw ik het onderzoek als valide.

Waaróm die ene Schotse Hooglander is 
afgevoerd wilt u weten? Naar verluidt 
liep het beest mank. Nou kan ik me 
wel een voorstelling maken van de 
oorzaak van dit mankement aangezien 
ondergetekende zelf meer dan eens 
een pootje verzwikt in één van de vele 
door honden gegraven kuiltjes op de 
paden. Ook diepe sporen, veroorzaakt 
door gemotoriseerd gespuis (“Born to 
be wild”) dat de bochten rondt, willen 
wel eens blessures veroorzaken als je 
naar de het landschap kijkt in plaats van 
naar de grond onder je voeten. Stom 
ook natuurlijk! Overal loeren gevaren: 
behalve sporen van een motor, quad 
of ander (rij)tuig, kun je struikelen 
over boomwortels, wegzakken in 
paardenmest en sinds kort dus ook 
koeienvlaaien en –taartjes. Nou ja, 
taartjes… het lijken meer profiterols en 
sommige honden lijken ze ook zo lekker 
te vinden want ze happen erin als ware 
het echte Geldropse Peijnenburgkoek. 
Liep ik eerder op plateauzolen om de 
smurrie niet tussen mijn tenen te krijgen, 
na verzwikken en verzwakken van mijn 
enkels kies ik nu voor lieslaarzen. 

Het Wilde Westen dus. Iedereen praat 
erover, voor- en tegenstanders van de 

Schotse Hooglanders. De voorstanders 
hebben integratie van allochtonen 
hoog in het vaandel en vinden de 
langharige mededieren een verrijking. 
Niet alleen zijn ze fraai om te zien, ze zijn 
vredelievend en voorkomen (verdere) 
vergrassing van de hei. Tegenstanders 
vinden rood niet mooi. 
“Geen rednecks in ons bos! Eigen 
beesten eerst!” scandeerden ze tijdens 
een luidruchtige tocht over de stille 
heide. 
“Ze zijn gevaarlijk. Ze bedreigen onze 
kinderen en honden,” stond te lezen 
in een petitie die werd aangeboden 
aan Gerda Verburg, onze witgelokte 
Ministeres van Landbouw. 
Niet dat er wat gebeurd is, nee, maar 
in het verleden hebben hier gekke 
koeien gegraasd die kinderen aten als 
ze te dicht in de buurt van hun kalveren 
kwamen. Honden werden op de horens 
genomen en na een veelvoudige salto 
en dubbele flikflak belandden ze in 
Nuenen, Heeze of Lierop, afhankelijk 
van de windrichting. Omheiningen 
vertrapten ze met hun zware hoeven en 
de poortjes zetten ze open als niemand 
het zag. Woestelingen waren het, erger 
dan de Noormannen. 

U bent dus gewaarschuwd! De eigenaar 
van deze nieuwe lichting runderen mag 

Het Wilde Westen op de Molenheide

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

KOOP NU STAATSLOTEN EN OUDEJAARS LOTEN 
BIJ PRIMERA EN ONTVANG EEN ZAK KRUITNOTEN 
GRATIS!

ONS KERSTKAARTEN ASSORTIMENT IS WEER ZEKER 
DE MOEITE WAARD OM TE BEKIJKEN.
EN BIJ AANKOOP VANAF ? 15,= KRIJGT U BIJ ONS 
EEN BOEK VAN DE BEKENDE KOK HERMAN GRATIS!

TOT ZIENS DUS BIJ PRIMERA COEVERING 
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Een persbericht van Monique Goldenbeld 
viel bij ons in de mailbox. Haar boek “De 
(op)gave van het ongewenste” ligt vanaf 
eind oktober in de boekhandel. Natuurlijk 
zijn we bij Monique op bezoek gegaan om 
over haar boek te praten. 

Over Monique
Monique is op jonge leeftijd begonnen 
met turnen. Haar rugklachten heeft ze lang 
weggedrukt totdat het niet meer ging. 
Daarna volgde een groot aantal operaties, 
die niet allemaal succesvol waren. In de 
afgelopen twintig jaar heeft ze steeds meer 
moeten inleveren, haar baan, haar bewe-
gingsvrijheid, vrijwel alles wat een gezond 
mens heeft. Ze heeft haar leven moeten 
aanpassen aan haar handicap en aan de 
beperkte energie door een voortdurende 
rugpijn.

Wijkblad juni 2002:
Ze is intussen halverwege met het schrijven 
van een boek. Een boek waarin ze haar er-
varing met het omgaan met pijn, ziekte en 
handicap beschrijft. In dit boek beschrijft 
ze wat je meemaakt als je gehandicapt of 
langdurig ziek bent. Hoe je in een derge-
lijke situatie je leven positief kunt inrichten. 
Daarnaast staan er ook veel praktische tips 
in.

November 2007
Intussen ligt het boek in de boekhandel. 
Ruim 6 jaar heeft ze over het boek gedaan. 
Ze is er mee in het ziekenhuis begonnen. 
Het is geen dagboek geworden. Wel staan 
er een aantal persoonlijke situaties in be-
schreven. Daarnaast staan er ook een groot 
aantal praktische tips in. Hoe ga je om met 
je eigen lot en met het ongewenste. Een 
handicap raakt je hele gezin.

Zelf geeft ze aan, dat haar leven verdiept is 
door haar handicap. Ze heeft er haar man 

Olav door ontmoet en ze is meer van het 
leven gaan houden en beleeft het leven 
ook veel intenser dan vroeger. Als je weinig 
energie hebt, dan heb je ook geen tijd voor 
onnodige dingen. En zo geniet ze van elke 
dag, kijkt weinig terug en ook niet vooruit.

Ze heeft het boek helemaal zelf geschre-
ven. “Het is eenmalig en was zeer inten-
sief”. Wel heeft ze hulp gehad van vrienden 
die haar teksten grondig gelezen hebben. 
En door het schrijven leer je ook schrijven. 
Mocht u interesse hebben, dan kunt u het 
boek kopen bij Bruna en van Grinsven in 
het centrum. 

Begeleiding
Monique geeft al een aantal jaren begelei-
ding aan mensen die in dezelfde situatie 
zitten. Ze wil dit de komende tijd verder 
gaan uitbouwen. Ze heeft nog zoveel 
plannen. U kunt Monique hierover bellen 
vanaf 16.15 uur op telefoonnummer 040-
8443703.
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De (op)gave 
van het 
ongewenste

Persbericht

Met trots melden wij u dat eind 
oktober de eerste exemplaren van 
De (op)gave van het ongewenste, 
geschreven door Monique Golden-
beld, van de drukpersen rollen.

Monique schrijft in heldere en 
eenvoudige taal, op lichte en 
soms confronterende wijze over 
haar weg van gehandicapt en ziek 
zijn en pijn hebben. 

Over haar manier van omgaan 
met het lot en de liefde en hoe 
zich hierin te verhouden tot haar 
geliefde, familie en vrienden. 
Haar boek is persoonlijk en raakt 
daarnaast ook universele thema’s 
aan. Deze zijn niet gekoppeld aan 
gezondheid, maar juíst aan het le-
ven. Het boek is hulp voor mensen 
die ziek en/of gehandicapt zijn, 
pijn hebben én voor degenen die 
met hen te maken hebben, per-
soonlijk dan wel professioneel. 
 
Haar lot is enerzijds een ‘opgave’, 
omdat ze veel heeft verloren van 
wat haar zo lief is. Maar ditzelfde 
lot is beslist ook een ‘gave’. Het 
heeft haar leven aanzienlijk ver-
rijkt. Haar boek belicht de over-
gang van haar gericht zijn op haar 
buitenwereld naar leven vanuit 
haar binnenwereld. Ze schrijft niet 
over gelukkig worden of over op-
lossingen, maar over omgaan met 
dát wat er is.

Sam’s kleding-actie 
Tijdens de Sam’s kleding-actie in oktober 
2007 werd in de Coevering 325 kg kle-
ding opgehaald. In heel Geldrop was 
dit 1460 kg. We willen iedereen, die 
hieraan heeft bijgedragen, graag heel 
hartelijk danken.

De vrijwilligers zijn van plan om op 
termijn weer een kledinginzameling 
te organiseren voor Sam’s Kledingactie 
voor Mensen in Nood. Om de actie 
ook dan weer tot een succes te maken 
vragen wij iedereen om vanaf nu alweer 
de kleding hiervoor te bewaren. Mocht 
u echter eerder uw kleding aan ons 
willen geven, kunt u voor de dichtst-
bijzijnde container of depotadressen 
bellen naar 073 - 687 10 60 of kijken op 
www.samskledingactie.nl.

dan wel zeggen dat zijn vee totaal 
ongevaarlijk is voor mensen en hun 
honden, wees verstandig: sluit een 
(hogere) levensverzekering af, trek een 
kogelvrij vest aan, steek je hoofd in een 
helm en blijf minstens 25 meter van de 
beesten vandaan!

Kletsbeth van de Heide

Ps: Tip voor een wijkfeest: voor de 
helden een heuse rodeo op de heide, 
voor de overigen een ‘rit’ op een door 
elektriciteit aangedreven bokkende stier. 
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WETHOUDER HOEKMAN 
TRAPT KIDS SPORT AF
Op maandag 29 oktober was het 
zo ver: KIDS Sport ging van start in 
Geldrop. Wethouder Hoekman heeft 
hiervoor afgelopen maandag samen 
met kinderen van Basisschool de 
Regenboog uit Geldrop de officiële 
aftrap verricht. Dit gebeurde in Sporthal 
de Coevering in Geldrop. 

WORKSHOP BREAKDANCE
De kinderen van groep 4 en groep 6 
van Basisschool de Regenboog stonden 
te springen om lekker te gaan sporten. 
Ze kregen namelijk een workshop 
breakdance van Niek Traa (19) en Perry 
van den Biggelaar (20) van Rugged 
Solutions. Voordat de kinderen de 
workshop kregen, gaven Niek en 
Perry eerst een demonstratie. Hierbij 
stond de hele sporthal letterlijk op zijn 
kop! De kinderen klapten vrolijk mee 
op de muziek en stonden te popelen 
om zelf ook deze ‘stunts’ uit te gaan 
proberen. Enthousiast begonnen ze 
dan ook aan de ‘beltbuckle’ (basisstap 
bij breakdance), de ‘toprock’ (dansen 
met je bovenlijf), de ‘sixstep’ (belangrijk 
voetenwerk) en

de ‘freeze’ (stilstand, bevroren-zijn). De 
trucjes, die de mannen van Rugged 
Solutions voordeden, leken schijnbaar 
moeiteloos overgenomen te worden 
door de kinderen. 

Na deze demonstratie en workshop 
breakdance ging groep 6 van 
Basisschool de Regenboog haar eerste 
KIDS Sport gymles volgen. Tennis 
stond hierbij als eerste sport op het 
programma en deze les werd verzorgd 
door twee trainers van Tennisvereniging 
de Mast. Later in dit schooljaar komen 
voor basisschool de Regenboog ook 
handbal en basketbal nog aan bod. 

KIDS SPORT IN GELDROP
Vanaf nu kunnen leerlingen van alle 
basisscholen in Geldrop tijdens de 
gymles op een verantwoorde wijze 
kennismaken met verschillende 
sporten. In Geldrop worden in totaal 
zes sporten geïntroduceerd. Dit zijn 
de volgende sporten, met de daarbij 
betrokken sportvereniging(en): tennis 
(TV de Mast, TC de Helze), handbal 
(Handbalclub Geldrop), basketbal 
(Eerste Basketbal Club Geldrop), 
badminton (Badmintonclub Geldrop), 
hockey (Hockey Geldrop) en voetbal 
(SV Braakhuizen en Geldrop AEK). 
De kinderen kunnen kennismaken 

met drie verschillende sporten in een 
jaar (drie blokken van drie weken). 
In totaal worden er op elke school drie 
nieuwe sporten geïntroduceerd.

KIDS SPORT IN MIERLO
Naast de KIDS Sport gymlessen 
in Geldrop gingen de KIDS Sport 
gymlessen op donderdag 1 november 
ook weer van start in Mierlo. De sporten, 
die dit schooljaar centraal staan, zijn 
tennis (Mierlose Tennis Vereniging), 
gymnastiek (Gymnastiekvereniging 
Uno Animo) en atletiek (PSV Atletiek). 

In totaal nemen er dit schooljaar in 
Geldrop-Mierlo 1420 leerlingen deel 
aan KIDS Sport.

MEER INFORMATIE
Meer informatie over KIDS Sport en 
over de breedtesportimpuls is te vinden 
op www.geldrop-mierlo.nl/sportloket. 
Natuurlijk kunt u voor meer informatie 
ook contact opnemen met Dian van de 
Laar, coördinator breedtesport, (040) 
289 39 09 of sportloket@geldrop-
mierlo.nl

Foto’s
Op www.geldrop-foto.nl kunt u de 
foto’s vinden, die onze fotograaf Foto 
Cor gemaakt heeft.
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten  in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Geloof het of niet, die ene baas is alweer 
met me wezen wandelen. Niet dat hij er 
echt zin in had, maar hij moest wel na al 
zijn geschrijf over extra verboden bord-
jes voor honden. De Gemeente vond 
het vast zielig, dat ik niet meer zover of 
vrij kon los lopen en dat mijn baasje na 
afl oop niet meer afgemat op de bank 
kon neer ploffen. 

Dus voor dit blad uit kwam, hebben zij 

Horen, zien, niet luisteren (49)
alweer enige bordjes weggehaald en 
dat wilde mijn baas zelf zien. Dus op een 
zonnige zondagmorgen was ik weer de 
klos. Ik moest mee en dan weet ik het 
alweer hoe laat het is, geen wandeling 
van drie kwartier of een uur, maar iets 
korter 20 tot 30 minuten. Wij vertrokken 
ook nog een half uur vroeger dan nor-
maal, dus ook mijn vaste kennissenkring 
heb ik moeten missen. 

Wel bij de Dommel aangekomen lagen 
de schapen op het eerste losloopveld 
nog een beetje te soezen en moesten wij 
wel langs de schrikdraad over een rood 
hondengebied. Bij de tweede terrasfl at 
wreef ik in m’n pootjes, want het stukkie 
gras net naast het fi etspad was ineens 
ook vrijloslopen. Ik wist nog van vroeger 

dat daar ook een soort moeras is tussen 
de struiken en bomen. Ik keek naar de 
baas en dacht: “Toe nou, man, laat me 
los of geef een brokkie.” En wat denk 
je: ik kreeg een brokje. Hij wist zeker 
ook nog dat ik met lijn en al achter iets 
aanging, waardoor hij plat op z’n buik 
tussen het kreupelhout moest kruipen 
om de riem los te krijgen, zodat ik nog 
zwarter dan ik al ben weer op het droge 
kon klimmen. 

Maar om een lang verhaal kort te ma-
ken:we mogen weer achter de tweede 
terrasfl at lopen. Daar zijn de rode bord-
jes verdwenen. Goed hè, nu wandelden 
wij vijf minuten langer.

Zar Blok

Inleveren kopij voor het 
volgende wijkblad: 4 november

Koe in kreukels
De overbekende koe van ’t Kaaspuntje 
ligt in de kreukels. Met een gebroken 
poot staat de koe op een veilig plekje. 
Veel mensen missen de koe aan de re-
acties te horen. “Waar is de koe?” krijgt 
Jannie Cuijpers van het kaaspuntje 
regelmatig te horen. Vooral kinderen 
willen graag even de koe aaien, er mee 
rondslepen of gebruiken als zitplaats. 

De populaire koe, zonder naam, werd 
een paar dagen geleden door een kind 
opgetild. En dat ging mis: een gebroken 
poot tot gevolg. Gelukkig was collega 
Ton Droste van Anco zo vriendelijk om 
direct eerste hulp te bieden. Een dag 
later was de koe weer terug. Met een 
vakkundig geplakte poot en een nood-
verbandje. Jannie heeft de koe nu een 
rustige plaats gegeven, zodat de lijm 
goed kan uitharden. Daarna mag de 
koe haar vertrouwde plaats weer in-
nemen. 

Collega Ton kreeg als dank voor zijn 
hulp een lekker doosje chocola. Dit 
doosje werd door de postbode bezorgd. 
Over de collegialiteit binnen het winkel-
centrum kan niemand klagen. Die is dik 
in orde. 

De afvalwijzer

In de Coevering wordt elke maand 
door vrijwilligers zwerfvuil opgehaald. 
In oktober zijn er 34 zakken zwerfafval 

opgehaald.

Wijkcentrum de 
Dreef organiseert 
de Mosselavond.
Geachte lekkerbekken, smulpa-
pen, fi jnproevers en lekkere eters. 
Zoals u ongetwijfeld weet, zit de R nog 
steeds in de maand en dat houdt in, dat 
er nog volop MOSSELEN te eten zijn, 
en dat is dan ook precies wat we gaan 
doen. Binnenkort is het weer tijd voor 
een jaarlijks terugkerend evenement, 
namelijk de mossel avond. 

Deze zal plaatsvinden op zaterdag 8 
december. De zaal is open vanaf 19.30 
uur Loopt het water u nou al in de 
mond? Geeft u zich dan snel op voor 
deze avond. Kaarten af te halen aan de 
bar van De Dreef  kosten € 12,50 per 
persoon. Omdat we inkopen moeten 
doen, kunnen we na 2 december geen 
kaarten meer verkopen. Dus wees er op 
tijd bij.


